
Referat fra årsmøte i Stavern og Brunlanes næringsforening  

Det ble holdt årsmøte i overnevnt næringsforening på Skipperstua Restaurant, onsdag 3. mars 2022 

kl.19:00.  

Saker som skulle gjennomgås:  

1. Godkjenning av innkalling og saksliste  

2. Valg av møteleder og referent 

3. Regnskap  

4. Budsjett  

5. Valg  

6. Vedtak 

7. Eventuelt 

 

 

Det møtte elleve medlemmer til årsmøtet.  

 

Saksliste:  

1. Innkalling til årsmøte ble sendt ut på e-post til alle medlemmer og lagt ut på foreningens 

egne Facebook side. Innkalling og saksliste ble godkjent.  

2. Pål Taklo ble valgt til møteleder og Birgitte Friberg til referent.  

3. Kasserer Ronny var ikke til stede. Regnskapet viser et positivt resultat på 33024,17 kr i 2020 

og på 13583,42 i 2021. Noen store utgifter var koronavakter i 2020. Styret har brukt noe 

penger på julelys og julesløyfer. Regnskapet for 2020 og 2021 var godkjent.  

4. Budsjettet for 2022. Gjennomgang av budsjett.  

5. Styret for 2022 ble: Janne, Bernt Petter, Caroline, Ida og Stian.  

6. Vedtak:  

- Styret har fått fullmakt til å gå videre i prosessen med å lage en stillingsinstruks og finne 

riktig ressurs til et innleid prøveprosjekt. Prøveperiode på ett år, evaluering på årsmøte 2023.  

- Nytt styre skal utarbeide en definisjon på styretsoppgaver.  

- Øke medlemsavgiften. Nye satser er 4000kr, 6500kr og 13000 kr.  

- To årlige dugnader hvor medlemmer har mulighet til å betale 500 kr per dugnad hvis man 

ikke kan/ønsker å stille.  

- Det blir utarbeidet et nytt innmeldingsskjema for nye og gamle medlemmer.  

- Øke antall medlemmer og se på muligheter for markedsstøtte. 

- Sende ut en årsplan på fremtidige møter.  

 

 

7. Eventuelt:  

-  Ønsker å komme i gang med en ressursgruppe som kan bistår styret og komme med ideer 

og forslag til gjennomføring. Ta kontakt med styret om du vil være med.  

- Medlemmer har kommet med ønske om sykkelparkering i sentrum.  

- Ønske om å komme i gang med onsdagsmarkedene igjen.  

 

 



 

 

 


